



# **PROTOKOLL STYRELSEMÖTE I SVEROK MÄLARDALEN**

**MÖTESDATUM: 2023-06-07**





## Dagordning

<b>1-8. Mötets öppnande &amp; formalia</b>	<b>3-4</b>
<b>9. Genomgång av föregående möte + aktivitetsrapport + annan information</b>	<b>4</b>
<b>10. Ekonomi</b>	<b>4</b>
<b>11. Sting &amp; Kulturnatten</b>	<b>5</b>
<b>12. Beslut om Projektbidrag</b>	<b>5</b>
<b>13. Beslut om Projektbidrag</b>	<b>6</b>
<b>14. Arbetsgrupper rapportering/beslut</b>	<b>8</b>
<b>15. Aktivitetslista 2023</b>	<b>9</b>
<b>16. Kommande aktiviteter</b>	<b>9</b>
<b>17. Per capsulam beslut</b>	<b>10</b>
<b>18. Nästa möte + Föranmälda frågor</b>	<b>10</b>
<b>19. Mötets avslutande</b>	<b>10</b>



## Mötets öppnades 18:05 på Discord

1. Kallade till mötet  
Jerk Fogelqvist Utterström, Michel Rowinski, Cecilia Sjödin, William Väisänen, Elis Låås och Gunnar Ålander.
2. Närvaro  
Följande personer var närvarande under mötet:  
Jerk Fogelqvist Utterström, Michel Rowinski, Cecilia Sjödin och Elis Låås
3. Röstlängd  
Röstlängden fastställdes till:  
Jerk Fogelqvist Utterström, Michel Rowinski, Cecilia Sjödin
4. Förklara mötet beslutsmässigt  
Mötet beslutade att förklara mötet beslutsmässigt
5. Val av mötesordförande  
Mötet beslutade att välja Michel Rowinski till mötesordförande.
6. Val av mötessekreterare  
Mötet beslutade att välja Jerk Fogelqvist Utterström till mötessekreterare.
7. Val av justerare samt val av tidsansvarig  
Mötet beslutade att välja Cecilia Sjödin till justerare.  
Mötet beslutade att välja Michel Rowinski till tidsansvarig.
8. Dagordning & tidsättning  
Förslag till beslut: Mötet beslutar att fastställa dagordningen och upprätta en tidsättning samt skriva in denna vid de återstående punkterna.  
**Beslut:** Mötet beslutar att fastställa dagordningen

### Förslag för tidsättning



10-15 min P 9 Blir lite saker att ta upp främst kring Grafisk profil mm

5 min P 10 Kort något som behöver tas upp?

5-10 min P 11 Kort återkoppling samt ge återkoppling till biblioteket

5-20 min P 12 Beroende på antal ansökningar och förberedelser ca 5 min/ansökan

5-20 min P 13 Beroende på antal ansökningar och förberedelser ca 5 min/ansökan

5-10 min P 14 Beror på vad som har hänt. Främst uppföljning beslut om spelinköp  
Paus 5 min

5 min P 15 Främst tankar kring Pride samt koll på mail

3 min P 16 Främst uppdatering

0 min P 17 (Föra in om det finns några)

2 min P 18-19

Totalt 45-85 min +5 min paus

**Beslut:**Mötet beslutar att upprätta en tidsättning samt skriva in denna vid de återstående punkterna.

## 9.Genomgång av föregående möte (10-15)

### Genomgång av föregående möte + aktivitetsrapport + Annan information

#### Kontakter med RFSL/PRIDE

Västmanland Michel har inte hunnit prata med dem, dock en förening som inte är med som förening men flera går privat, Cecillia har skickat ett meddelande men det har inte blivit något av det.

Uppsala Michel träffade dem 1 juni och de planerar ungefär liknande upplägg som 2022.

Vi behöver ett arbetsmöte för att gå igenom inför detta.

#### Kontakter med Studieförbundet

3D skrivare, Lokaler Kulturnatt & Pride

Kulturnatt Västerås 17/9 krockar men kanske går att ordna något.

Vi har haft kontakt med studieförbundet i Uppsala och de är intresserade av att ha någon form av samarbete med oss där vi tillsammans sponsrar resinerna som våra föreningar använder förutsatt att de bygger ihop och målar figurerna på studieförbundet.

#### Kontakter med Föreningar i Uppsala




Michel pratat med USE om deltagande på kulturnatten.  
Jerk har pratat med Nördarna vid det runda bordet om deltagande på kulturnatten.

### **Kontakter med Förbundet**

Samverkansavtal inget har hänt trots att det ska vara klart i sommar.

Grafiskt profil

Väsen

 Förslag kring Väsen

Input distriktsprofiler

<https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSegrAC1dZpyjilp0HsxzdUyrYiSnkX4WGfbPDUw3WcgEO5qQ/closedform>

Med tanke på hur våra lokala föreningar har reagerat på den nya grafiska profilen vill vi gärna att våra föreningar ska ha input på hur distriktens logotyper ska se ut, Michel har kontakt med andra distrikt och ska kolla med dem innan vi skickar in vårt förslag till riks.

### **Hur mår vi i styrelsen?**

Något som ska placeras i Viloplatsen kolla punkt 17

Flera i styrelsen mår dåligt i olika grad, för flera verkar det vända åt det positiva.

## 10. Ekonomi (5)

### **Utgångspunkt**

Genomgång av ekonomin

Skattebefrielse fr.o.m. inkomstår 2022 t.o.m. inkomstår 2026

Region Bidraget har kommit in efter att Jerk och Michel ordnade det efter lite strul med Regionens fakturatjänst.

## 11. Sting & Kulturnatten(5-10)

### **Utgångspunkt**

Anmälan är inskickad något mer som behöver ordnas eller ser allt ok ut?

Köpa in tygmärken? Hjärta Sverok Mälardalen

Eller klistermärken eller ingenting alls då vi har en ny grafisk profil.

I runda slängar kosta 100 tygmärken 900 kr utan kanske designkostnader och 100 klistermärken ca 394 kr, 5x5

[https://www.brodyrmarken.se/?gad=1&gclid=CjwKCAjw1YCKBhAOEiwA5aN4Ac-3uFqYYKMBDdmifGeylqv1AZKilQFbFRdtlh6cVSOOu-6NQ7m1BoCrXQQAvD\\_BwE](https://www.brodyrmarken.se/?gad=1&gclid=CjwKCAjw1YCKBhAOEiwA5aN4Ac-3uFqYYKMBDdmifGeylqv1AZKilQFbFRdtlh6cVSOOu-6NQ7m1BoCrXQQAvD_BwE)



<https://www.prettygoodstickers.se/?fbclid=IwAR1Go1ia3gGf7S3sV68DEbHwsvtDuZVid-TLYY-khisX4195likOsavrrjM>

**Beslut:** Köpa in tygmärken/klistermärken på en summa för upp till 2000kr samt låta arbetsgruppen för sting ordna det praktiska.

### ☰ Sting-festivalen 2023, info och planering

#### Från Uppsala stadsbibliotek

Undrar om ni skulle vara intresserade av att medverka under Kulturnatten på Stadsbiblioteket i år igen?

I år äger Kulturnatten rum lördag 9 september, och tidigare år har ni varit på plats 13-17/18 för att visa upp er och lokalföreningarna och sprida info om er verksamhet. Det brukar vara väldigt uppskattat av våra besökare.

Tidigare år har vi marknadsfört eventet på detta sätt

"Spel tar plats på stadsbiblioteket 13.00 - 17.00

Testa på delar av spelhobbyn tillsammans med Sverok Mälardalen

Och lokala spelföreningar! Är du intresserad av brädspel, lajv,

cosplay, fantasy, science fiction eller e-sport? Då är detta något för

dig. Sverok är Sveriges största ungdomsförbund och består av ideella

föreningar som sysslar med spel eller spelkultur."

Återkoppla gärna så snart som möjligt om detta något är ni skulle vara intresserade av att samarbeta kring i år!

### ☰ Uppsala Kulturnatt Stadsbiblioteket 2022-09-10

[https://drive.google.com/drive/folders/1pZ0iH6FfwVlu5IP8exVEj6P3F0o4klRz?usp=drive link](https://drive.google.com/drive/folders/1pZ0iH6FfwVlu5IP8exVEj6P3F0o4klRz?usp=drive_link)

Uppdatera ☰ Uppsala Kulturnatt Stadsbiblioteket 2023-09-09

**Beslut:** Lägg till något om Sverok Mälardalen i texten om vårt deltagande på kulturnatten men ha liknande upplägg som 2022 kanske med tillägg av



pinsmaskinkamera. Samt ha en budget på upp till 1000 kr för mat och övriga utgifter.

## 12. Beslut om Projektbidrag (15-30)

### **Utgångspunkt**

Då vi ofta har många sökande och inte bidrag som räcker har vi försökt att sprida ut beviljade ansökningar över så stort geografiskt område som möjligt och till så många föreningar som möjligt men samtidigt bevilja ett bidrag som fortfarande möjliggör att projekt går att genomföra.

Idag ska vi besluta om hur vi ska fördela de första av årets bidrag till våra medlemsföreningar. Enligt årsmötet ska vi betala ut 90000 kr fördelat över 2 tillfällen över året. En höjning från tidigare normala 55000 kr fördelat över 2 tillfällen. Detta för att satsa lite extra mycket efter ett år med hög inflation mm och skapa möjligheter att åstadkomma så mycket verksamhet vi bara kan.

Se mappen här för ansökningarna i sin helhet: [Projekt 23](#).

Denna gång har vi dock inte fått in några ansökningar för projektbidrag bara två för lokalbidrag. Därför föreslås att vi ska ta 10000 kr från budgeten för projektbidrag och använda den till lokalbidrag då det tidigare under året funnits en vetskap om att högre budgetbehov skulle kunna komma att föreligga.

Detta då många föreningar brukar söka lokalbidrag och vi visste om att några skulle söka som inte sökt normalt och för en större summa. Tanken var att dessa föreningar skulle själva yrka på en högre budget under vårt distriktsårsmöte, och några hade tänkt göra så, men av olika anledningar blev det inte så.

Det är även värt att uppmärksamma att det inte kom in några ansökningar under tredje ansökningsperioden heller 2022.

### **Ytterligare underlag till beslut.**

[Vilka som fått bidrag 2016-2022](#)

[Ansökningskriterier](#)

[Ställningstagande inför denna ansökningsperiod.](#)

[Svar på frågor fram till beslut](#)



**Förslag till beslut:** Att alla ansökningar som inkommit och inte har kompletterats eller inte kan utgöra ett jämförbart material avslås.

Att flytta över 10 000 kr från budgetposten projektbidrag till budgetposten lokalbidrag samt att betala ut resten av årets budgeterade projektbidrag på 80 000 kr till sökande nästa ansökningsperiod i november.

**Beslut:** Att alla ansökningar som inkommit och inte har kompletterats eller inte kan utgöra ett jämförbart material avslås.

Att flytta över 10 000 kr från budgetposten projektbidrag till budgetposten lokalbidrag samt att betala ut resten av årets budgeterade projektbidrag på 80 000 kr till sökande nästa ansökningsperiod i november.

Beslut om Lokalbidrag (15-30)

### **Utgångspunkt**

Då vi har många sökande och inte bidrag som räcker har vi försökt att sprida ut beviljade ansökningar över så stort geografiskt område som möjligt och till så många föreningar som möjligt men samtidigt bevilja ett bidrag som fortfarande möjliggör att projekt går att genomföra.

I de senaste ansökningsrundorna för lokalbidrag 2023 beviljades bidrag till föreningar i Västmanland och Sörmland. Och den dessförinnan i alla av distriktets regioner.

Idag ska vi besluta om hur vi ska fördela årets andra lokalbidrag till våra medlemsföreningar. Enligt årsmötet ska vi betala ut 20000 kr fördelat över 2 tillfällen över året.

Då vi inte haft några sökande till projektbidrag och mycket mer medel budgeterat för projektbidrag men mindre än det borde varit för lokalbidrag så kommer vi att ta de 10000 kr som vi precis beslutat att flytta över från projektbidragsbudget till lokalbidragsbudgeten och använda dem till lokalbidrag.

Se mappen här för ansökningar i sin helhet: [Lokal 23](#)

**Ytterligare underlag till beslut.**

[Vilka som fått bidrag 2016-2022](#)

[Ansökningskriterier](#)





[Ställningstagande inför denna ansökningsperiod.](#)

[Svar på frågor fram till beslut](#)

**Förslag till beslut:** Att alla ansökningar som inkommit och inte har kompletterats eller inte kan utgöra ett jämförbart material avslås.

Att alla betala ut hälften av årets budgeterade lokalbidrag 10 000 kr till sökande denna period. Samt 10 000 kr som tillförts från projektbidragsbudgeten. Totalt 20 000 kr

**Beslut:** Att alla ansökningar som inkommit och inte har kompletterats eller inte kan utgöra ett jämförbart material avslås.

Att alla betala ut hälften av årets budgeterade lokalbidrag 10 000 kr till sökande denna period. Samt 10 000 kr som tillförts från projektbidragsbudgeten. Totalt 20 000 kr

### **VÄS Västerås Äventyrssällskap**

Anordna verksamhet i sin lokal  
Sökt 27 802 kr

#### **Underlag/Förslag till beslut:**

Man har tidigare sökt lokalbidrag men inte senaste åren men förra året beslutade distriktsstyrelsen att ge föreningen ett föreningsstöd som gått direkt till hyra för att föreningen skulle kunna behålla sina lokaler efter att ha blivit utsatta för brottsliga handlingar som äventyrat deras överlevnad. Man har sedan dess arbetat hårt för att lösa den situation man befann sig i, upprätthålla den sedvanliga verksamheten och tagit steg för att öka medlemsantalet med specifik fokus på unga medlemmar.

En gammal förening som funnits i Västerås sedan 1987 och håller på med en bred samling av Sveroks inriktningar som brädspel, kortspel, figurspel och rollspel mm. Man har en lokal som är öppen minst 3 dagar i veckan och åker även ut till andra städer nära som längre bort för att visa upp sin förening och verksamhet. Vi har även lämnat material till föreningen för synliggörande av distriktet samt haft kontakter efteråt om tidigare engagemang och synliggörande och vad som skulle behövas tillskapas. De tar gärna emot mer material. Vi har sett deras tillgångar och inte sett någon som gör att det inte skulle kunna betalas ut bidrag.

Totalt har föreningen sökt stöd och lokalbidrag för 54 403 kr varav 25701 kr beviljats under 2022.

Då vi vill sprida på bidragen geografiskt samt ge möjlighet till både nya och gamla sökanden att fortsätta eller skapa ny verksamhet i sina lokaler så kan vi inte bevilja det fulla bidraget men dock till en stor del av det nu ansökta beloppet. Därför vill vi ge **13 000** kr i bidrag för att täcka åtminstone en del av den nu sökta summan. Och tillsammans med tidigare sökta och beviljade belopp resultera i totalt beviljade bidrag på över ⅔ av det man sökt sedan hösten 2022.

Vi skulle också uppskatta en återkoppling hur det går för föreningen längre fram och kring dess ekonomi. Och påminna om att det finns fler ansökningsrundor för lokalbidrag senare på året där man är varmt välkommen att söka så länge man uppfyller kraven totalt sett för andel av hyra vi kan bevilja bidrag för. Samt att vi gärna ser bilder över lokalen och nuvarande synliggörande.

Vi vill fortsatt informera att föreningen har möjlighet att få material för synliggörande av Sverok Mälardalen exempelvis genom att få låna vår roll-up som finns på Studiefremjandet i Västmanlands lokal i Västerås.

Det finns även medel att söka via grannskapsinitiativet vilket vi vill tipsa om.  
<https://postkodstiftelsen.se/grannskapsinitiativet/>

**Beslut:** Att bevilja 13 000 kr i lokal-bidrag till Västerås Äventyrssällskap

### **Spelföreningen Kattcon**

Anordna verksamhet i sin lokal

Sökt 10 000 kr

### **Underlag/Förslag till beslut:**

Föreningen har tidigare fått projekt och lokalbidrag de senaste ansökningsrundorna och man fortsätter jobba på att få en budget i balans med nya intäkter efter ett vissa intäktsbortfall. Man har även bara budgeterat att få hälften av det sökta beloppet och gör sitt bästa att hålla igång verksamheten framgent över generationsskiften och locka till sig nya medlemmar i denna lokal där man länge bedrivit verksamhet och vill göra så i framtiden.

Kattcon har en lokal de hyr som de använder till sin verksamhet som är kortspel, rollspel, figurspel, brädspel, tv-spel med bland annat regelbundna spelkvällar 3 gånger i veckan. Man deltar på evenemang och arrangerar egna. Man har flera affischer från Sverok Mälardalen på olika platser, informerar nya medlemmar om distriktet och efterfrågar flera saker att använda för att synliggöra distriktet.

Vi har sett deras tillgångar och inte sett någon som gör att det inte skulle kunna betalas ut bidrag.


Då vi vill sprida på bidragen geografiskt samt ge möjlighet till både nya och gamla sökanden att fortsätta eller skapa ny verksamhet i sina lokaler så kan vi inte bevilja det fulla bidraget men dock till en större del. Därför vill vi ge **7000** kr i bidrag för att täcka åtminstone mer än halva det sökta beloppet.

Vi skulle också uppskatta en återkoppling hur det går för föreningen längre fram och kring dess ekonomi. Och påminna om att det finns fler ansökningsrundor för lokalbidrag senare på året där man är varmt välkommen att söka så länge man uppfyller kraven totalt sett för andel av hyra vi kan bevilja bidrag för.. Samt att vi gärna ser bilder över lokalen och med synliggörandet av Sverok Mälardalen i denna när bidraget betalats ut.

Vi vill fortsatt informera att föreningen har möjlighet att få material för synliggörande av Sverok Mälardalen exempelvis genom att få låna vår roll-up som finns på Studiefremjandet i Sörmlands lokal i Eskilstuna. Vi kommer också kontakta föreningen för att ta fram den laminerade logga man efterfrågat samt kring mer material.

Det finns även medel att söka via grannskapsinitiativet vilket vi vill tipsa om.  
<https://postkodstiftelsen.se/grannskapsinitiativet/>

**Beslut:** Att bevilja 7000 kr i lokal-bidrag till Spelföreningen Kattcon

 Mall till ansökningsbeslutskontakt

## MEDSKICK

Till alla föreningar vill vi återigen göra ett medskick om att ta hand om alla som är med och arrangerar era projekt hos er. Sverok har 2021 beslutat att arbeta ännu mer för att kulturskapare ska kunna arbeta i en trygg miljö och minimera den utsatthet som ibland kan uppstå i vissa situationer.

Detta arbete fortsätter och behöver ni stöd finns det mer och mer resurser.

Kika in på <https://sverok.se/trygg/> för tips hur man kan arbeta mer med trygghet, likabehandling och tillgänglighet. Missa inte heller den gamla trogna <https://infobank.sverok.se/> för broschyrer, rapporter mm. med massa tips.

Och till sist vill vi förtydliga att bidrag från Sverok Mälardalen är förbundet med rättigheten för distriktets styrelse att kostnadsfritt besöka det projekt eller lokal man är med och finansierar.



## Bilaga

[Ställningstagande inför denna ansökningsperiod.](#)

# 13. Arbetsgrupper rapportering/beslut (5-15)

## Utgångspunkt

Idag ska vi bestämma om vi ska köpa in spel som är lite annorlunda och som inte annars skulle köpts in eller som vi vill belysa som extra intressant att pröva på men som många kanske inte får upp ögonen för.

Återkoppling om inköpta spel

Här finns det spel

[https://drive.google.com/drive/folders/1ST3I6XpnSHx1EddxwsPNoWIK\\_fiozmkZ?usp=share\\_link](https://drive.google.com/drive/folders/1ST3I6XpnSHx1EddxwsPNoWIK_fiozmkZ?usp=share_link)

Inköp gjorda

In dreams ska komma i juni

Lichcraft digital och fysisk kopia

Honey Heist digital kopia

Resten köps in när de har gått igenom av Jerk.

### Förslag på brädspel att köpa in 2023

Spiel des Jahres vinnare kommer senare i juni

### Arbetsgrupp för arbetet inför Sting/Kulturnatten/Pride i Uppsala

Skapa en arbetsgrupp för Sting/Kulturnatten/Prida och kalla till ett möte och gå igenom vad som ska med samt vad vi vill köpa in främst till Sting dvs tygmärken/Klistermärken.

Utifrån diskussionerna siktar vi på 19/7 kl 1800-1930 i studiefrämjandets lokaler i Uppsala om möjligt.

### Arbetsgrupp hemsida

Arbetsgruppen om hemsidan är på gång.

### Arbetsgrupp modelskapande

Har fått grönt ljus med att skapa ett diorama i vitrinskåpet på Sf uppsala.




## 14. Aktivitetslista 2023 (5)

Uppdatera och gå igenom

Något som behöver göras närmaste tiden

Beslut om deltagande Pride annat?

1 september Regionansökningssiffror från Förbundet/Christer

 Planering verksamhetsår 2023.xlsx

**Beslut:** Delta på Pride Uppsala som under 2022

## 15. Kommande aktiviteter (3)

### **Nyhetsbrevet 19 Juni**

Information om samverkansavtal, intryck av nya grafiska profilen samt presentation av förtroendevald samt information om beslut gällande projekt & lokalbidrag.

### **Arbetsmöte Pride/Kulturnatten/Sting 19 Juli**

Kolla igenom och bestämma om Pride, Kulturnatt samt Sting festivalen och ordna fram klistermärke/tygmärke. Michel & Jerk kan, övriga får ansluta om de har möjlighet.

### **Västerås Pride 29/6-1/7**

3 heldagar Pridefestival, i samband med Cityfestivalen, med scen & utställare i Regnbågsparken (Vasaparken), parad genom staden och mycket mer!  
Vi kan inte vara med denna gång.

### **Stingfestivalen 26 augusti Anmälan början av juni**

Michel och Jerk kanske flera. Cecilia kan inte annars hör hon av sig.  
Mässa för nya studenter på fakultetet där föreningar visar upp sin verksamhet.  
[https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeXCTVZzxYec7fcuY5\\_V3zj\\_zHvNRyhtmb78WgNe4uvt3K0Rw/viewform](https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeXCTVZzxYec7fcuY5_V3zj_zHvNRyhtmb78WgNe4uvt3K0Rw/viewform)

### **Uppsala kulturnatt 9/9**

Vi är på stadsbiblioteket bjuder in de föreningar som vill och kör på som vi gjorde 2023. USE och Nördarna vill delta. Michel & Jerk deltar.

### **Uppsala Pride 17/9**

Parad och pride house på UKK Vaksala torg. Nördarna är sugna att delta.  
Michel & Jerk, Cecilia försöker vara med,



### **Västerås kulturnatt 17/9**

Krockar med vårt deltagande på Uppsala Pride men vi kan försöka att engagera våra föreningar om de inte redan är det.

### **Eskilstuna kulturnatt 30/9**

Anmälan senast 15 augusti men väntar på återkoppling från SF

<https://eskilstunakulturnatt.se/>

Michel kollar upp om Studieförbundet är med och Cecilia kan köra om någon mer är med.

### **Höstslag preliminärt 29/9-1/10**

Distriktskonferens informations/erfarenhetsutbyten  
2 ingår flera kan vara med då vi står för kostnaden.

### **Spellov 30/10-5/11**

Besöker vi föreningar som anordna eller gör något själva

### **Riksmöte Bålsta November**

## 16. Per capsulam beslut & Beslutslista (0)

### - [Beslutslista](#)

Meddelande summor över 300 kr ej beslutade innan och ej mat/resor:

[Viloplatsen](#) Ifall vi inte hinner med saker kan de placeras här tills vi har mer ork och tid. Förutsättning att det inte är allt för tidskritiskt.

## 17. Nästa möte + Föranmälda frågor (2)

Nästa styrelsemöte när det behövs möjligen ett kort i juli samt 23/8 1800 preliminärt.

Höra av sig senast ej bestämt för att få med punkt i dagordning

På nästa möte kommer följande punkter avhandlas:

Ekonomi

Arbetsgrupper Sting/Kulturnatten/Pride

Aktivitetslista

Kommande aktiviteter



Nästa arbetsmöten:  
Sting/Kulturnatten/Pride

## 18. Mötets avslutande

Mötesordföranden Michel Rowinski avslutar mötet 19:31